
ZAPISNIK 1. SESTANKA DIJAŠKE SKUPNOSTI SPSŠB, ki je bil 22. 9. 2022 ob 8. 20 v stekleni dvorani.  

Prisotni: predstavniki oddelčnih skupnosti, mentorici Tamara Milinčič Medven in Vesna Planinc, 

predstavnica vodstva Lenka Miljan   

Dnevni red:  

1. Pozdrav mentoric 

2. Pozdrav vodstva, potrditev LDN za šolsko leto 2022/23 

3. Delovanje dijaške skupnosti 

4. Predlogi, pobude, mnenja 

5. Razno 

Sklep: Dnevni red je bil soglasno potrjen. 

 

Ad 1: Pozdrav mentoric 

Ni bilo pripomb.  

 

Ad 2: Pozdrav vodstva, potrditev LDN za šolsko leto 2022/23 

Lenka Miljan je predstavila povzetek dogajanja na šoli lansko šolsko leto in LDN za šolsko leto 2022/23.  

 

Ad 3: Delovanje dijaške skupnosti 

Ni bilo pripomb.  

Zbiranje kandidatov za predsednika dijaške skupnosti – seznam kandidatov je priloga zapisnika.   

Sklep: Kandidati za predsednika/-co DS SPSŠB so: Patrik Orgolič (2. C), Alen Rekić (5. T), Adnan 

Abduloski (3. M), Jan Nartnik (5. S), Valerija Igličar (4. K), Klara Gorenc (5. R), Matic Vidic (1. M3)  

 

Ad 4: Predlogi, pobude, mnenja 

Kako je z ERASMUS-izmenjavami?  

Pojasnilo Lenke Miljan in Tamare Milinčič Medven: Vodita jih prof. Krenčan in prof. Fister, izmenjave 

so za zaključne letnike v novembru in ostale v mesecu marcu. V primeru, da ste zainteresirani, se 

obrnite na razrednika. Razrednik poda mnenje o primernosti, dijaka uvrsti na seznam, nato pa je sklican 

sestanek, kjer dobijo uvodne informacije. Predvidoma bo sestanek sklican do sredine oktobra.  

Kako je z maturantskimi plesi?  

Pojasnilo Lenke Miljan: Šola ima odprt spor s plesno šolo Bolero, ki ni želela povrniti stroškov zaradi 

odpadlih aktivnosti zaradi COVID-a. Zaenkrat ni ponudb drugih plesnih šol, če se ponudbe pojavijo, je 

treba predstavnike napotiti k vodstvo, ki ureja stvari naprej.  

Prostor pred šolo bi lahko opremili s klopmi 

Ko zjutraj dijaki čakajo na pouk pred šolo, bi bilo lažje, če bi se lahko usedli.  



Predlog bo posredovan vodstvu.  

Ali telovadnico lahko uporabljajo dijaki po pouku?  

Želeli bi športne aktivnosti v telovadnici, npr. odbojko, nogomet, košarko ipd., lahko bi prišli dijaki naše 

šole, se registrirali pri varnostniku in bili športno aktivni.  

Odgovor Lenke Miljan: Prostorska stiska na šoli je zelo velika, kar se kaže predvsem pri športni vzgoji. 

Telovadnica je v uporabi vsak dan do 16. ure popoldne. Dijaki lahko napišete predlog, ga posredujete 

vodstvu, ki bo poskušalo najti primerno rešitev.  

 

Ad 5: Razno  

Maturantski izleti 

Šola ne organizira izletov. Dijaki lahko prosijo različne potovalne agencije za predstavitev. Predstavniki 

agencije se morajo najprej predstaviti vodstvu in se z razrednikom dogovoriti za predstavitev med 

razredno uro (in ne med poukom).  

Fotografiranje oddelkov 

Letos se predvideva fotografiranje oddelkov od 17. do 21. 10. 2022, za oddelke na PUD-u bo 

fotografiranje organizirano kasneje, enako za dijake na Ježici. Cena je 3,5 €, plača se ob fotagrafiranju.  

Natečaj za motiv za majčke 

Za večjo prepoznavnost bo organiziran natečaj za logotip/predstavitveni logo šole, ki se bo natisnil na 

majčke.               

Kavomat 

Kavomat na hodniku pred zbornico je namenjen delavcem šole. Dijaki avtomata ne smejo uporabljati.  

Čistoča WCjev na Ježici 

Na Ježici na dekliškem WC-ju opažajo pomanjkljivo higieno in prosijo za bolj ažurno skrb za WC.  

WC v 2. nadstropju 

Vrata v  WC-ju v 2. nadstropju se ne zapirajo dobro in prosijo za popravilo.  

 

Sestanek je bil zaključen ob 9. uri. 

 

Zapisala:                                                                                                                   Mentorici DS: 

Vesna Planinc                                                                                                          Tamara Milinčič Meden 

            Vesna Planinc 


